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ŠKOLSKÁ RADA ZUBČICE 

382 32 Velešín, okres Český Krumlov 

email: sr.zubcice@gmail.com 

 

 

Zápis z jednání školské rady ze dne 18. 2. 2020 

Přítomni:   

Šárka Papežová  - členka školské rady 

Ladislava Ondřichová - členka školské rady 

Kateřina Bicková  - členka školské rady 

Petra Smolíková  - členka školské rady 

Josef Baláž   - člen školské rady 

Luboš Petráš   - člen školské rady 

 

 

 

Program jednání: 

1. Přivítání a seznámení s programem zasedání 

2. Přetrvávající úkoly z minulých zasedání 

3. Zhodnocení dne otevřených dveří ze dne 3. 2. 2020 

4. Vyhodnocení průzkumu veřejného mínění - dotazníky 

5. Diskuze, podněty a další připomínky  
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Zápis: 

1. Šárka Papežová zahájila schůzi ŠR, přivítala přítomné a seznámila je s programem 

jednání 

2. Z minulých zasedání stále trvají tyto úkoly:   

bod č. 11 z 16. 11. 2019 k aktualizaci webových stánek školy. Zajistí: Hana 

Zajíčková   

bod č. 12 z 16. 11. 2019 k problematice potřeby zlepšení kvality stravování ve školní 

jídelně a zajištění proškolení hlavní kuchařky. Zajistí a dohlédne: Hana Zajíčková 

3. Šárka Papežová informovala o průběhu a úspěšnosti dne otevřených dveří, který 

proběhl dne 3. 2. 2020. Školu navštívili zákonní zástupci celkem tří potencionálních 

žáků školy a dvou dětí mateřské školy (z nespádových obcí). Dále informovala, že 

kromě těchto potencionálních žáků byli do školy, od druhého pololetí, přihlášeni dva 

noví žáci. V současnosti má škola na denní studium přihlášeno celkem 26 žáků. 

4. Šárka Papežová zřídila e-mailovou schránku pro potřeby školské rady. Všichni 

členové byli o zřízení schránky informováni hromadnou zprávou, spolu 

s přístupovými hesly.  

Realizace průzkumu veřejného mínění – evaluace školy, proběhlo zatím ve 

dvou fázích. Nejprve Šárka Papežová a Lada Ondřichová realizovaly sběr dat 

(doslovný přepis výroků respondentů k jednotlivým otázkám v dotazníku). Následně 

se sešla pracovní skupina (Petra Smolíková, Josef Baláž, Šárka Papežová a Lada 

Ondřichová) a společnými silami zpracovali objektivní vyhodnocení dotazníků, které 

bylo rozesláno členům školské rady k připomínkám a k následné diskuzi, před 

zveřejněním výsledků.  

Členové školské rady se shodli, že hodnocení školy v konečném důsledku 

průzkumu vyznělo pro školu pozitivně. V dotaznících se neobjevily žádné závažné 

nedostatky, o kterých by členové ŠR nevěděli a neřešili je. Proto se členové rady 

shodli na zveřejnění vyhodnocení spolu s navrhovanými přijatými opatřeními. Tato 

opatření budou ještě před zveřejněním diskutována na Zasedání zastupitelstva OÚ 

Zubčice dne 26. 2. 2020. Na zasedání zastupitelstva bude písemnou formou pozvána 

ředitelka školy. Pozvánku, spolu s diskutovanými tématy a dokumenty (sběr dat 

a vyhodnocení dotazníků), zpracuje a zašle prostřednictvím e-mailu ŠR (v kopii 

členům ŠR): Šárka Papežová 
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5. V rámci diskuze o zvýšení atraktivnosti školy byly vzneseny tyto návrhy: 

 Využití dotace na získání finančních prostředků na příměstské tábory nebo školní 

družinu (možno do poloviny března 2020). 

 Zavedení pozemků na školní zahradě. 

 Zřízení schránek důvěry v ZŠ i v MŠ. 

 Za nějaký čas zopakovat průzkum veřejného mínění – evaluace základní školy 

 Vytištění letáků k zápisu dětí do prvního ročníku a propagace zápisu, např. na 

dnech otevřených dveří, distribuce do mateřských škol v blízkém okolí, zveřejnění 

informací na FB a webových stránkách školy (pokud budou funkční). 

 

K otázce možnosti pravidelné finanční odměny členům ŠR - Kateřina Bicková 

informovala, že návrh diskutovala se starostou obce s tím, že vzhledem 

k dobrovolnosti členství v ŠR, není toto odměňování možné.  

 

Termín příštího jednání ŠR byl předběžně stanoven na květen 2020. 

 

Zapsala: Mgr. Bc. Šárka Papežová, DiS.    V Zubčicích dne 22. 2. 2020 


